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Zápis z jednání 

Komise pro sport a volný čas Rady kraje Vyso čina č. 5/2010 

konaného dne 18. 10. 2010 

 

Přítomni: 

1. Kopecký Zdeněk 5. Šmrha Jiří (místopředseda) 

2. Tůma Zdeněk 6. Stoček Petr (předseda) 

3. Coufal Karel 7. Ondrušek Roman 

4. Nejedlá Dagmar 8. Panovec Petr (tajemník) 

Nepřítomni/omluveni: 

1. Paclík Martin 3. Straka Luboš 

2. Dvořák Vít 4. Bárta Ladislav 

Hosté: 

1. Prokop Vilibald (OŠMS) 2. Trávníková Věra (OŠMS) 

 

Program: 

1. Zahájení jednání a schválení programu; 

2. Kontrola zápisu a usnesení; 

3. Příprava na vyhlášení ankety Sportovec Vysočiny 2011; 

4. Pravidla rady kraje pro Volný čas; 

5. Diskuse, různé; 

6. Ukončení jednání. 

 
 
1. Zahájení jednání a schválení programu 

Petr Stoček, předseda Komise pro sport a volný čas Rady kraje Vysočina (dále jen „Ksvč“), 
zahájil jednání a přivítal všechny přítomné. Dle počtu přítomných členů konstatoval, že Ksvč 
je usnášeníschopná. Přednesl návrh programu, který byl upraven do následující podoby: 
 

1. Zahájení jednání a schválení programu; 

2. Kontrola zápisu a usnesení; 

3. Příprava na vyhlášení ankety Sportovec Vysočiny 2011; 

4. Pravidla rady kraje pro Volný čas; 

5. Fond Vysočiny – grantové programy; 

6. Diskuse, různé; 

7. Ukončení jednání. 
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Takto upravený program zasedání byl 6 hlasy schválen. 
 
 

2. Kontrola zápisu a usnesení 
Proběhla kontrola zápisu a přijatých usnesení ze zasedání Ksvč č. 4/2010 - jednotlivé body 
a usnesení byly bez připomínek. 
 

3. Příprava na vyhlášení ankety Sportovec Vyso činy 2011 
Během jednání se dostavil člen komise Karel Coufal. 
 
Vilibald Prokop okomentoval podkladový materiál. Jedná se o tradiční záležitost. Pravidla ankety 
korespondují předchozí ročník soutěže a jsou doplněna o poznatky hodnotitelů a jednotlivých 
sportovních svazů. Anketa bude vyhlášena ve dvou rovinách: čtenářská a odborná. 
Oproti loňskému roku je upraven návrh počtu členů hodnotící komise. Hodnotitelská komise 
bude mít 6 členů Ksvč, 6 zástupců všesportovního kolegia, 3 zástupce mediálních partnerů 
a zástupce KrÚ kraje Vysočina. Na základě rozhodnutí přítomných členů byli do hodnotící 
komise navrženi tito členové: Petr Stoček, Dagmar Nejedlá, Karel Coufal, Roman Ondrušek, 
Jiří Šmrha, Zdeněk Tůma. 
 
 
Usnesení 11/05/2010/Ksv č 
Komise pro sport a volný čas Rady kraje Vyso čina 
doporu čuje 
vyhlásit anketu „Sportovec kraje Vysočina 2010“ v předložené podobě a 
souhlasí 
s nominací zástupců Komise pro sport a volný čas Rady kraje Vysočina do hodnotící komise 
v tomto pořadí: Petr Stoček, Dagmar Nejedlá, Karel Coufal, Roman Ondrušek, Jiří Šmrha, 
Zdeněk Tůma. 
Usnesení bylo přijato 7 hlasy (0 proti, 0 se zdrželo). 
 
 

4. Pravidla rady kraje pro Volný čas 
Petr Panovec podal informaci, že rada kraje na svém dnešním zasedání Pravidla schválila. 
Je třeba nominovat zástupce Ksvč do hodnotící komise Volného času. Za každý politický klub 
jeden člen. Věra Trávníková okomentovala podkladový materiál. Od roku 2002 byl Volný čas 
vyhlašován v rámci Fondu Vysočiny (dále jen „FV“). Pro rok 2011 OŠMS připravil tato Pravidla. 
Jedná se o překlopení grantu do Pravidel. Oproti grantovému programu došlo k několika 
změnám: 
- podpora bude poskytnuta po ukončení realizace projektu – předložení závěrečné zprávy 
a vyúčtování projektu; 
- žadatel bude muset povinně vyplnit elektronickou verzi formuláře žádosti; 
- výše dotace a podmínky podání žádosti – minimální výše dotace kraje poskytnuté na jeden 
projekt je 5 tis. Kč; 
- příjemcem dotací mohou být pouze neziskové organizace. 
Roman Ondrušek vznesl dotaz na celkový objem finančních prostředků. Věra Trávníková 
odpověděla, že v rozpočtu je uvažováno s částkou 2 mil. Kč. Dagmar Nejedlá vyslovila názor, 
že organizacím by mohl činit problém předfinancování projektu. Dále vznesla dotaz, 
proč se změnila pravidla pro posuzování. Věra Trávníková odpověděla, že projekt už není 
součástí FV, který měl specifická pravidla. Na základě rozhodnutí přítomných členů byla 
sestavena hodnotící komise: Dagmar Nejedlá (předsedkyně), Roman Ondrušek, Ladislav Bárta, 
Martin Paclík, Luboš Straka. 
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Usnesení 12/05/2010/Ksv č 
Komise pro sport a volný čas Rady kraje Vyso čina 
souhlasí 
s předloženými Pravidly Rady kraje Vysočina pro přidělování dotací na pořádání celoročních 
volnočasových aktivit pro děti a mládež pro rok 2011 (Opatření Programu rozvoje kraje 2.4.1: 
Rozvoj aktivit volného času s důrazem na dlouhodobé a pravidelné aktivity) a  
souhlasí 
s nominací zástupců Komise pro sport a volný čas Rady kraje do hodnotící komise v tomto 
pořadí: Dagmar Nejedlá (předsedkyně), Roman Ondrušek, Ladislav Bárta, Martin Paclík a Luboš 
Straka. 
Usnesení bylo přijato 7 hlasy (0 proti, 0 se zdrželo). 
 
 

5. Fond Vyso činy – grantové programy 

Petr Panovec podal nové informace týkající se Fondu Vysočiny pro rok 2011. Plánovaná 
alokace je cca 30 mil. Kč až 40 mil. Kč. Podpora bude směřována na proinvestiční akce. 
OŠMS bude navrhovat tyto GP: Sportoviště, Sport pro všechny a Jednorázové akce. 
Na přítomné členy komise byla vznesena žádost na preference GP. Na základě většiny hlasů 
byl sestaven seznam preferovaných grantových programů: Sportoviště, Sport pro všechny, 
Jednorázové akce. 
 
Ksvč bere na v ědomí informace o Fondu Vyso činy pro rok 2011 s tím, že OŠMS zpracuje 
do FV tyto GP: Sportovišt ě, Sport pro všechny a Jednorázové akce. 
 

6. Diskuze, r ůzné 

Jiří Šmrha informoval členy o projektu Českého svazu tělesné výchovy, který požádal 
představitele všech 13 krajů o vyplnění dotazníků týkajících se financí do tělovýchovy a sportu. 
Na základě dotazníku byla vypracována tabulka. Za vyplnění dotazníku za kraj Vysočina bylo 
poděkováno OŠMS. 
 
 
Termín příštího zasedání byl stanoven na pond ělí 13. prosince 2010 od 14:00 hod. 
v restauraci Buena Vista, T řída Legioná řů 24, Jihlava.  
 

7. Ukončení jednání 

Petr Stoček poděkoval přítomným za účast a aktivní přístup a ukončil jednání. 
 
 
 
Petr Sto ček v. r. 
předseda Komise pro sport a volný čas Rady kraje Vysočina 

 

Zpracovala a zapsala: Eva Charvátová dne 19. října 2010. 


